PINGTAIRONG OCEAN FISHERY GROUP CO., LTD

平太荣远洋渔业集团有限公司

Policy Prohibiting Shark Finning

禁止割取鲨鱼鳍的政策

Shark finning is defined as the removal and retention of shark fins and discarding the carcass at sea. Most shark species are highly susceptible to overfishing, and many are considered threatened or endangered. Furthermore, the wasteful practice of shark finning contravenes many international rules and regulations, including those of all major tuna regional fisheries management organizations (RFMOs).

割取鲨鱼鳍的定义是割取和保留鲨鱼鳍,并将鲨鱼尸体丢弃在海上。大多数鲨鱼物种极易过度捕捞,许多鲨鱼被认为受到威胁或濒临灭绝。此外,割取鲨鱼鳍的浪费做法违反了许多国际规则和条例,包括所有主要金枪鱼区域渔业管理组织的规定。

As a responsible member of the fishing community, our fishing company and/or vessel(s):

作为渔业共同体的负责任成员,我们的渔业公司/渔船

- Does not actively target sharks
 不主动捕捉鲨鱼
- Prohibits the practice of shark finning 禁止割取鲨鱼鳍
- 3. Promotes the safe release of sharks that are caught alive 促进捕获后将存活的鲨鱼安全释放
- 4. Retains the carcass of all sharks that are landed with fins naturally attached 保留所有上岸时鱼鳍自然连接的鲨鱼尸体
- 5. Records the shark species in the fishing logbook for all sharks that are landed 在渔捞日志中记录所有上岸鲨鱼的种类

PINGTAIRONG OCEAN FISHERY GROUP CO., LTD

平太荣远洋渔业集团有限公司

Company Name(s): PINGTAIRONG OCEAN FISHERY GROUP CO., LTD

公司名称: 平太荣远洋渔业集团有限公司

Fishing Vessel Names: PINGTAIRONG313&PINGTAIRONG331&PINGTAIRONG9&
PINGTAIRONG13&PINGTAIRONG31&PINGTAIRONG39&PINGTAIRONG19&PINGTAIR
ONG25&PINGTAIRONG29&PINGTAIRONG50&PINGTAIRONG55&PINGTAIRONG58&PI
NGTAIRONG65&PINGTAIRONG68&PINGTAIRONG70&PINGTAIRONG71&PINGTAIRON
G78&PINGTAIRONG79&PINGTAIRONG82&PINGTAIRONG86&PINGTAIRONG88&PING
TAIRONG89&PINGTAIRONG318&PINGTAIRONG316&PINGTAIRONG301&PINGTAIRO
NG131&PINGTAIRONG688&PINGTAIRONG319&PINGTAIRONG327

渔船名称: 平太荣313&平太荣331&平太荣9&平太荣13&平太荣31&平太荣39&平太荣19&平太荣25&平太荣29&平太荣50&平太荣55&平太荣58&平太荣65&平太荣68&平太荣70&平太荣71&平太荣78&平太荣79&平太荣82&平太荣86&平太荣88&平太荣89&平太荣318&平太荣316&平太荣301&平太荣131&平太荣688&平太荣319&平太荣327

Fishing Vessel Flag (s): CHINA

渔船船籍:中国

RFMO of Fishing Area(s): IATTC & WCPFC

捕鱼区域的渔业管理组织:中西太平洋渔业委员会&和美洲间热带金枪鱼委员会

Name of Vessel Owner PING ARONG OCEAN FISHERY GROUP CO., LTD

船东姓名等荣荣远洋渔业集团有限公司

Signature of Company Representative:

公司代表签名: